UIPM National Federations' guidelines regarding obstacle sport integration

UIPM 各国家协会关于障碍运动整合的指导方针



Further to the signing of a Memorandum of Understanding between UIPM and FISO leading to a single international federation governing Modern Pentathlon and Obstacle sports (retaining the Olympic recognised name "UIPM"), these guidelines provide a framework for UIPM & FISO National Federations.

Scenario 1: UIPM & FISO have a NOC recognised NF in the country respectively

Both NFs shall merge, or the Obstacle Federation shall be integrated into the Pentathlon Federation which will be the only national governing body for modern pentathlon and obstacle sports recognised by UIPM and the local NOC.

UIPM will assist with collaboration and integration to facilitate an equitable outcome for all parties.

Scenario 2: Only UIPM has a NOC recognised NF in the country

The national federation is strongly encouraged to start activities related to obstacle sports (Ninja, Obstacle Racing, Adventure Racing disciplines and events), involving members of the obstacle community such as federations, associations, teams, and clubs while maintaining UIPM and NOC recognitions.

Scenario 3: Only FISO has a NOC recognised NF in the country

The national federation should build UIPM sports program with the assistance and support of the UIPM. As the national governing body of an Olympic sport, the national federation shall submit its application to be officially recognized by the UIPM, including the following:

- Application form (substantially in the form provided by UIPM);
- Composition of the Executive Board;
- Updated statutes and name of the federation (substantially in the form provided by UIPM);
- Letter of recognition from the NOC.

Scenario 4: There is neither UIPM nor FISO recognised NF in the country

Active pentathlon and/or obstacle sports persons can contact UIPM and its NOC, to start building the program and the national federation with the assistance of UIPM according to its procedures.

UIPM will guide and assist you all case by case to facilitate a smooth transition!

Please, contact UIPM at **shinyfang@pentathlon.org** to clarify any doubts you may have.

继UIPM(国际现代五项联盟)和FISO(国际障碍运动联合会)签署整合备忘录后,UIPM将成为唯一一个管理现代五项运动和障碍运动的国际体育组织,特制定此指导方针,为UIPM和FISO的各个国家协会提供一个框架。

情况I: UIPM和FISO分别在该国家有其NOC(国家奥委会)认可的国家协会

双方国家协会应合并,或障碍运动协会并入五项运动协会。且此国家五项运动协会成为唯一被 UIPM和该国NOC认可的国家管理机构。UIPM将协助整合,以促进双方的合理公平性。

情况2: 只有UIPM在该国拥有NOC认可的国家协会

建议该国家协会开始开展障碍运动相关的活动(忍者、障碍赛、探险越野赛等),使障碍运动的群体和成员参与其中(如任何机构、俱乐部等),并确保其协会始终拥有UIPM及其NOC的认可。

情况3: 只有FISO在该国拥有NOC认可的国家协会

该国家协会应在UIPM的协助和支持下,开始发展UIPM旗下的运动项目。作为一个奥运会项目的国家管理机构,该国家协会应向UIPM提交申请,从而正式被UIPM认可,内容包括:

- 申请表 (采用UIPM提供的形式)
- 执行委员会的组成
- 最新的协会章程及协会名称(采用UIPM提供的形式)
- 该国NOC的认可信函

情况4: UIPM和FISO在该国均没有设立国家协会

当前五项运动和/或障碍运动的负责人/参与人可以联络UIPM及该国NOC,在UIPM的协助下根据流程成立该项目的国家协会。

UIPM将根据您的情况来协助您顺利完成本次整合!

如有任何问题,可以随时通过 shinyfang@pentathlon.org 联系我们